
Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch

’s-Hertogenbosch, 23 september 2016

Schriftelijke vragen ex. Artikel 33 Reglement van Orde;

Mogelijke bezuiniging op beheer BBS’en ten behoeven van
onderwijshuisvestingreserve

Geachte College,

Op de website van het Brabants Dagblad was op donderdag 22 september te lezen dat de
reservepot voor onderwijshuisvesting leeg raakt en moet worden aangevuld. Al sinds er (in
2015) 2,3 miljoen aan het gemeentefonds is onttrokken en de schoolbesturen een lumpsum
budget ontvangen is dit bekend. Wat betreft de fractie van GroenLinks is het dan ook logisch
dat er gezocht wordt naar manieren om te voorkomen dat deze reserve opdroogt.

In het artikel staat dat er onderzoek zal worden gedaan naar een bezuiniging op het beheer.
Volgens het artikel zal onderzocht worden of 10 arbeidsplaatsen volgens natuurlijk verloop
kunnen verdwijnen.

Wat betreft GroenLinks zijn Brede Bossche Scholen de Bakens van de wijken waar ze zich
bevinden en zijn de beheerders het cement tussen de stenen die de scholen vormen.
Ongeveer 3 jaar geleden is er flink bezuinigd op het beheer van de Brede Bossche Scholen.
Ook bij de bezuinigingsronde waar dit college mee kwam is er wel degelijk een bezuiniging
ingeboekt op zowel het beheer als coördinatie van de Brede Bossche Scholen. Met de komst
van wijkteams naar de Brede Bossche Scholen worden de taken uitgebreid en is de rek is er
nu echt uit. Een bezuiniging op het beheer is volgens GroenLinks dan ook geen goed idee.

Dat brengt GroenLinks tot de volgende vragen:

1. Ziet het college het beheer net als de GroenLinks fractie als een wezenlijk deel van
het concept Brede Scholen en is het college het met GroenLinks eens dat de
beheersfunctie nu en in de toekomst belangrijk is?

De beheersfunctie wordt ingevuld door mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt.
GroenLinks vindt het zeer waardevol dat deze mensen op deze manier een nuttig werk doen
en actief zijn midden in de samenleving. De gemeente heeft een belangrijke voortrekkersrol
als het gaat om het aanbieden van arbeidsplaatsen voor mensen met een afstand tot de
arbeidsmarkt. Daarnaast zijn de loonkosten zijn niet bijzonder hoog.
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2. Is het college het met GroenLinks eens dat de gemeente de beheerders van de Brede
Bossche Scholen met deze functie een nuttig en zinnige werk verrichten?

3. Is het college bereid om af te zien van een bezuiniging op het beheer en te zoeken
naar andere manieren, mogelijk op andere posten, om de onderwijsreserve weer op
peil te brengen?

Namens de fractie van GroenLinks,

Patrick Leenders


